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BR-01.0063-11-14/09  

 

Protokół Nr 54/09 

z posiedzenia Komisji Praworządności Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 16 listopada 2009 r. 

w Sali Lea UMK. 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Jerzy Woźniakiewicz udział wzięli członkowie 

Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz Goście 

wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Jerzy Woźniakiewicz o godz. 14.00 otworzył posiedzenie Komisji 

i po powitaniu Komisji i Gości oświadczył, iŜ w posiedzeniu uczestniczy 10 osób, co wobec 

składu Komisji wynoszącego 12 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia. 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Regulaminu StraŜy Miejskiej Miasta 

Krakowa – druk nr1384.  

2. Omówienie problemu związanego z wyczerpaniem się limitu punktów sprzedaŜy napojów 

alkoholowych i ew. przygotowanie projektu uchwały w pow. sprawie. 

3. Informacja o tegorocznym przebiegu realizacji programu Fair Kibic Extreme. 

4. Omówienie projektu budŜetu i przedstawienie wniosków dot. Autopoprawki.  

5. Sprawy bieŜące. 

6. Oswiadczenia i komunikaty. 

Porządek został przyjęty: 5 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”.  

 

Ad. 1 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania Regulaminu StraŜy Miejskiej Miasta 

Krakowa – druk nr1384.  

Komisja Praworządności Rady Miasta Krakowa p o z y t y w n i e  zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie nadania Regulaminu StraŜy Miejskiej Miasta Krakowa - wg druku 

nr 1384. 

Wyniki głosowania: 5 – za opinią pozytywną, 0 – przeciw, 2 wstrzymujące się 
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Ad. 2  

Omówienie problemu związanego z wyczerpaniem się limitu punktów sprzedaŜy 

napojów alkoholowych i ew. przygotowanie projektu uchwały w pow. sprawie. 

Przewodniczący Komisji Praworządności Rady Miasta Krakowa przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków, liczby punktów sprzedaŜy napojów 

zawierających powyŜej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spoŜycia poza 

miejscem sprzedaŜy jak i w miejscu sprzedaŜy. 

Komisja Praworządności Rady Miasta Krakowa w głosowaniu: 

5 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się” 

zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w tej sprawie. 

Podczas posiedzenia zapadła decyzja, by nie zwiększać liczby koncesji na alkohol dla 

sklepów. 

Członkowie komisji chcą za to połączyć limity dla sklepów monopolowych oraz punktów 

podawania alkoholu i w ten sposób rozwiązać problem.  

 

Ad. 3 

Informacja o tegorocznym przebiegu realizacji programu Fair Kibic Extreme. 

W tym roku w ramach programu Fair Extreme, odbyło się pięć obozów w sportach 

ekstremalnych – poinformował Członków Komisji Pan Leszek Stępień, były Ŝołnierz 

oddziałów specjalnych, instruktor na obozach, podczas których rywalizują ze sobą kibice 

Cracovii i Wisły, ale nie na pięści tylko w sportach ekstremalnych. 

W kaŜdym z nich brały udział dwie dziesięcioosobowe druŜyny Wisły i Cracovii. 

W większości były one złoŜone z chłopaków, ale nie zabrakło równieŜ dziewcząt. 

Średnia wieku uczestników wynosiła około 20 lat. Rekrutacja odbywa się wśród samych 

kibiców. To były osoby, które moŜna jeszcze uratować przed stadionowym bandytyzmem. 

Uczestnicy obozów rywalizowali w cięŜkich konkurencjach ubrani w klubowe barwy. 

Po przyjeździe  na obóz kończył się dla nich podział na dzień i noc, a zaczynał się na zadania 

i przerwy między nimi. Konkurencje odbywały się przez całą dobę z przerwami na 

odpoczynek. 

Zaproponowaliśmy kibicom Wisły i Cracovii aby pokazali swoją odwagę w warunkach 

ekstremalnych i walczyli nie przy pomocy pieści i narzędzi, ale przy pomocy odwagi, 

wytrwałości i siły psychiki – podkreślił Adam Młot, pełnomocnik prezydenta Krakowa 

ds. bezpieczeństwa imprez sportowych i masowych. 
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- Bohaterstwem nie jest wbicie komuś noŜa, to jest tchórzostwo. Bohaterstwem jest zawisnąć 

na 40 – metrowej linie na pionowej skale, albo przejście po linie nad przepaścią – podkreślał 

Adam Młot. 

- Uczestnicy obozów rywalizowali nie ze sobą, ale z zadaniem. Podczas sześciodniowego 

obozu diametralnie się zmieniali. Na koniec byli dumni z tego co wykonali - podkreślił Leszek 

Stępień.  

Dodał, Ŝe na początku widać było duŜy dystans pomiędzy obydwoma grupami, a z czasem 

zasiadali przy jednym stole i wymieniali się opiniami na temat konkurencji wziętych wprost  

z treningów oddziałów specjalnych czy zawodów Camel Trophy. 

Za tegoroczne obozy dla kibiców, które odbywały się na terenie Podhala zapłacono 

200 tys. zł. 

Środki pochodziły z budŜetu Miasta. 

Z powodu kryzysu w planach jest szukanie środków zewnętrznych na przyszłoroczne obozy. 

Projekt zakładał, aby kibice się stowarzyszyli w ramach programu Fair Kibic Extreme 

i zabiegali o dofinansowanie obozów z funduszy europejskich. 

 

Ad. 4 

Omówienie projektu budŜetu i przedstawienie wniosków dot. Autopoprawki. 

Dyrektor Wydziału BudŜetu omówiła projekt budŜetu Miasta Krakowa na rok 2010 - druk 

nr 1398. 

Następnie wywiązała się dyskusja, w której głos kolejno zabierali: Jerzy Woźniakiewicz, 

Łukasz Osmenda , Sekretarz Miasta – Paweł Stańczyk, Krzysztof Sułowski . 

Postanowiono powołać zespół celem przygotowania wniosków komisji dot. autopoprawki do 

projektu budŜetu w składzie: Agata Tatara, Jerzy Woźniakiewicz, Zygmunt Włodarczyk. 

Skład Zespołu został wybrany przez aklamację. 

 

Ad. 5, 6 

Sprawy bieŜące – Oświadczenia i komunikaty  

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji Jerzy Woźniakiewicz 

o godzinie 16.00 zamknął posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji 
 

Jerzy Woźniakiewicz 
Protokołował : P. DroŜniak  


